
Sponsorinkomsten 
 
Wat hebben we afgelopen periode bereikt? 

Zoals de vorige keer gemeld hebben we gebruik kunnen maken van het netwerk binnen de 

vereniging om verder te gaan op de al ingeslagen weg. Het goede nieuws is dat we de al eerder 

omhoog ingeslagen weg hebben kunnen voorzetten. 

Daarnaast hebben we in de afgelopen periode onze sponsoren uitgenodigd bij de club om zodoende 
de binding met de vereniging te versterken. Onze sponsoren zijn cruciaal om de door de vereniging 
gestelde doelen te halen en het beleid van de club verder uit te bouwen. In de afgelopen periode 
zijn er allerlei externe economische facturen geweest die het niet altijd eenvoudig maken voor onze 
sponsoren. Desondanks zijn zij ons ook nu weer trouw gebleven. Tijdens de vorige ALV konden we 
nog niet melden dat alle nieuwe initiatieven die zijn opgezet al een financieel voordeel voor de club 
hadden opgeleverd. Nu kunnen we echter melden dat de weg omhoog is ingezet.  
 
Het naleven van het beleid is en blijft een belangrijk punt. Waarvan de vorige keer al melding is 
gemaakt. Er is vanuit het bestuur communicatie geweest richting de sponsoren. Daarnaast zijn de 
elftallen op de hoogte gebracht over de afspraken met de sponsoren, specifiek rond het dragen van 
sponsorkleding. Richting de toekomst moeten we er zorg voor dragen dat dit op een betere manier 
wordt nageleefd in het belang van de sponsoren en daarmee VVB. We hebben hierover duidelijke 
afspraken vastgelegd om onduidelijkheid dit richting de toekomst te voorkomen. 
 
Zoals de vorige keer gemeld heeft de club van toen heeft zich gemeld om ondersteuning te willen 
leveren voor het verlengen van contracten en waar mogelijk nieuwe sponsoren te vinden. Deze 
activiteit heeft al geleid tot verlenging van een groot deel van de contracten en mogelijk ook een 
aantal nieuwe sponsoren. Waarvoor dank! 
 
Ook hebben we als bestuur verder invulling gegeven aan het vinden van een nieuwe hoofdsponsor. 
Gezien het huidige economische klimaat geen eenvoudige klus. Er is een aantal lijntjes uitgezet 
gebruik makend van contacten die liepen dan wel die mensen hebben. Helaas heeft dat op dit 
moment nog niet geleid tot een nieuwe hoofdsponsor. De werving wordt echter onverdroten 
voortgezet, een aantal lijntjes staat nog uit. Eenieder is zich bewust van de urgentie van deze 
opgave.  
 
Waar staan we en wat staat er te gebeuren 
We hebben nieuwe sponsoren aangetrokken en daarnaast zijn er een aantal nieuwe initiatieven 

opgestart met name rond de Bambinos. Een belangrijke stap richting nieuwe aanwas van leden 

richting de toekomst. Ook de plaatsing van de zonnepanelen heeft ons nieuwe sponsoring bezorgd 

waar we de komende 4 jaar naast de verlaging van de kosten de vruchten van zullen plukken. Zoals 

al gemeld hebben we een flink aantal nieuwe sponsoren kunnen optekenen waaronder Mitra, ING, 

Solention, Zwemzeker en nog enkele andere sponsoren. Dus het aantal lege plekken rond het veld 

wordt gestaag opgevuld. 

Daarnaast was de doelstelling om net na de zomer met Greenboarding te starten. Aan het einde van 
de zomer bleek echter dat de financiële situatie van de partij achter Greenboarding nogal wankel 
bleek te zijn. Op basis hiervan is besloten om hier geen voortgang aan te geven totdat er meer 
duidelijkheid is over de situatie van de levernacier. 
 
Vanaf 1 november zullen we het initiatief met Wij Vergelijken Energie (WVE) starten om zodoende 
de leden en ook te club te laten profiteren van de mogelijkheid om voor Gas en Electra gebruik te 



maken van hun expertise om indien bij verlopen van je energiecontract via hen een nieuw contract 
te sluiten. Hierover zal eind oktober via de socials meer informatie worden verspreid. Via deze link 
kun je je aanmelden om vrijblijvend te kijken of het interessant is: www.wve.nl/vvbennekom 
 
 

http://www.wve.nl/vvbennekom

